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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 21. júna 2017 o 18,00 h v malej 

zasadačke  Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci: Ján Janotka, Ing. Michal Schléger, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková,  Bc. Eva 

Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, 

Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

 

Overovatelia: Bc. Eva Doležalová, Ing. Michal Schléger 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie vyradenia kníh z obecnej knižnice 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Vavrišovo na II. polrok 2017 - schválenie 

7. Schválenie nájomcov nebytových priestorov č. 02,03 v PD 280 

8. Schválenie  zmluvných podmienok pre nájom nebytových priestorov č.02, 03 v PD 280 

9. Schválenie nájomcov bytov č. 3,8 v PD 280 - informácia 

10. Rozpočtové opatrenia č. 5, 6, 7/2017 

11. Schválenie prísediaceho na okresnom súde Liptovský Mikuláš - p. Surovček  

12. Žiadosť o povolenie športovo -  motoristickej akcie 

13. Informácia o výberovom konaní na miesto riaditeľky MŠ 

14. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

- Porubän poľnohospodár s.r.o. 

- Chodníčky k domovu 

- žiadosť o zníženie nájmu p. Červeňan 

- prenájom pozemkov - AGRIA 
 

 

V úvode privítala prítomných pani starostka.  Skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje 

podľa pozvánky č. 252/2017 s programom uvedeným v pozvánke a je uznášania schopné.  

 

K bodu 1 až 4.  

 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci:  

predseda Ing. Eva Trnková 

členovia: Mgr. Vladimír Švec, Ján Janotka 

 

Uznesenie č.  41  /2017 – návrhová komisia 

Počet poslancov:  6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6  

Za: 6 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka,  Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 
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Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Bc. Eva Doležalová, Ing. Michal Schléger 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Uznesenie č.  42 /2017 

Počet poslancov:  6 

Počet hlasujúcich poslancov:  6 

Za: 6 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka,  Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva bol schválený bez zmien. 

 

Uznesenie č.  43/2017 

Počet poslancov: 6  

Počet hlasujúcich poslancov: 6  

Za: 6 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

p. Ján Krajčírik prišiel na zasadnutie OZ 18:03 h, oneskorenie z pracovných dôvodov. 

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje: 

– uznesenie č. 10/2016 je v plnení, ostatné uznesenia sú splnené.  

 

Uznesenie č. 44/2017 

Počet poslancov: 7  

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 5 (Schválenie vyradenia kníh z obecnej knižnice): 

Zoznam kníh určených na vyradenie bol poslancom poskytnutý pred zastupiteľstvom. 

Vyradenie bolo navrhnuté v spolupráci s p. Droppovou metodičkou z Liptovskej knižnice 

GFB. Do zoznamu bolo opomenuté dopísanie audiovizuálnych jednotiek, ktoré by sa mali 

doplniť do zoznamu na vyradenie. 

Zo strany poslancov boli vznesené pripomienky: 

p. Janotka – čo sa bude robiť s knihami ktoré budú vyradené? Nemáme priestor, kde ich 

uskladníme? Skriňu, alebo podobne. 

p. starostka – navrhla urobiť burzu týchto kníh, burza by mala trvať dlhšie obdobie. Prípadne 

by sa knihy mohli darovať do zariadení sociálnych služieb. Cez letné mesiace možno 

umiestniť knihy aj v múzeu a umožniť občanom bezplatne si zobrať knihu, o ktorú by mali 

záujem. 
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Uznesenie č. 45/2017 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6 (Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce): 

Materiál bol poslancom sprístupnený pred zastupiteľstvom. Zo strany poslancov neboli 

pripomienky. 

 

Uznesenie č. 46/2017  

Počet poslancov: 7  

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 7 (Schválenie nájomcov nebytových priestorov č. 02, 03 v PD 280)  

Dňa 19.06.2017 bolo otváranie obálok na ponuky na nájom nebytových priestorov. 

Výsledkom zasadnutia komisie bolo, že NP č. 02 odporúča prideliť p. Sadloňovej, NP č. 03 

odporúča prideliť Ing. Marekovi Feriancovi.  

p. starostka oslovila poslancov na pripomienkovanie záverov komisie.  

p. Schléger – oneskorene, po termíne určenom na doručenie ponúk, prišla ešte jedna obálka. 

Na zasadnutí OZ bola obálka otvorená a bolo zistené, že síce v texte je uvedené, že žiada 

o pridelenie NP, ale záujemca neuviedol sumu za m² a žiadosť spĺňala textovú časť žiadosti 

o pridelenie obecného nájomného bytu. 

p. Janotka – požiadal, aby tento záujemca bol zaevidovaný ako záujemca o byt. 

p. kontrolórka  - navrhla záujemcovi dať odpoveď, že jeho žiadosť nespĺňa podmienky na 

nebytový priestor. Zároveň môže byť zaevidovaný medzi žiadateľov o byty. 

Poslanci jednohlasne schválili nájomcov v  NP č. 02 a NP3 podľa výsledkov verejnej 

obchodnej súťaže. 

 

Uznesenie 47/2017 

Počet poslancov: 7  

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 8 (Schválenie zmluvných podmienok pre nájom NP) 

Zmluvy o nájme NP boli pripravené, doplnené ceny ktoré ponúkli záujemcovia. P. starostka 

prečítala jednotlivé články zmluvy. 

Poslanci už nemali pripomienky. 

p. kontrolórka – ukončenie nájmu doplniť aj o možnosť dohodou. 

V zmluvných podmienkach sa schvaľuje aj cena nájmu. 

Uznesenie 48/2017 – zmluvné podmienky NP 02 
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Uznesenie 49/2017 – zmluvné podmienky NP 03 

Počet poslancov: 7  

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9 (Schválenie nájomcov bytov č. 3, 8) 

Poslanci mali informácie o doterajších nájomcoch bytov.  

v BD 280 - byt č. 8 – p. Mikolajová, byt č. 3 – p. Oršulová, P. Jamrich  - jeden z doterajších 

nájomcov bytu č. 3 nedoručil požadovanú výšku príjmu.  

P. starostka navrhla, aby byt č. 3 pridelili p. Oršulovej na obdobie 6 mesiacov. 

P. kontrolórka navrhla schváliť iba zmenu v osobe nájomcov. 

Poslanci schválili jednomyseľne zmeny nájomcov v bytoch č. 3 a 8 v BD 280. 

p. starostka následne informovala poslancov o opakovanom uzatvorení nájomných zmlúv 

s niektorými nájomcami v BD 310-312 v zmysle VZN o prideľovaní obecných nájomných 

bytov. 

 

Uznesenie 50/2017 

Počet poslancov: 7  

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 10 (Rozpočtové opatrenie č. 5-7/2017) 

Vysvetlenie podala p. Pelcerová. RO č. 5/2017 sa týkalo finančných prostriedkov získaných 

z grantov a transferov v celkovej výške 1 460,- Eur. RO č.6/2017 – rozpočtové opatrenie, 

ktorým sa zvyšujú príjmy a výdavky o sumu 70,- Eur a ktoré bolo vykonané starostkou obce. 

RO č. 7/2017 v ktorom boli zahrnuté príjmy z dotácií ale aj zvýšenie na strane príjmov 

a výdavkov o celkovú sumu 4 100,- Eur. 

Pripomienky – p. kotrolórka požiadala vyňať z RO 7/2017 dotačné príjmy (od DPO SR) vo 

výšľek 1 400,- Eur a urobiť z toho samostatné RO č. 8/2017. 

p. Janotka – prečo obec dostala grant od Urbáru Vavrišovo s určením na kúpu umývačky 

riadu, keď v MŠ už jedna umývačka riadu kúpená bola. 

p. starostka odpovedala, že umývačka je už poruchová, a opravy sa stávajú nerentabilné. 

Momentálne je stará umývačka riadu na obecnom úrade a pokiaľ bude využiteľná, bude 

používaná vo veľkej zasadačke, ktorú využívajú obyvatelia na rodinné posedenia.  

   

Uznesenia 51/2017 – berú na vedomie 5,6, 8/2017 - jednomyseľne 

Uznesenie 52/2017 – schvaľujú 7/2017 - jednomyseľne 

Počet poslancov: 7  

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 11 (Schválenie prísediaceho na okresnom súde L. Mikuláš) 

Z okresného súdu boli poslanci obecného zastupiteľstva oslovení, aby schválili nového  

prísediaceho na súde. P. Surovček je prísediacim aj v súčasnosti. P. Janotka navrhol 

neschváliť p. Surovčeka s ohľadom na jeho vek.  

p. Trnková uviedla, že zasadnutia, ktorých sa prísediaci zúčastňujú už nie sú v tak veľkom 

počte. 

p. Trepáč – uviedol, že OZ aj v minulosti schvaľovalo zmenu prísediaceho, nakoľko 

predchádzajúci sa svojho mandátu vzdal. 

Poslanci schválili ako prísediace na súde p. Surovčeka 

 

Uznesenie 53/2017 

Počet poslancov: 7  

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 12 (Povolenie športovo – motoristickej akcie) 

p. starostka informovala o žiadosti. Žiadosť v tomto roku podala obec Jakubovany. 

V minulom roku bola táto akcia povolená a bol aj schválený poplatok za užívanie MK vo 

výške 80,00 Eur. 

p. Janotka –  sa opýtal, prečo  o povolenie žiada obec Jakubovany 

p. Krajčírik – bolo by dobre, keby opravili resp. prispeli na opravu cesty, ktorú používajú.  

p. starostka – obec plánuje cestu v úseku pri koncovej garáži p. Ambróza upraviť, zrealizovať 

odkanalizovanie a pokládku nového asfaltu. 

p. Trepáč – či by nebolo vhodné osloviť aj AGRIU, aby sa podieľala na opravách cesty. 

p. starostka – spoločnosť AGRIA bola oslovená 

p. kontrolórka – pri kontrole žiadosti zistila, že dopravný inšpektorát dal stanovisko p. 

Debnárovi.  

p. starostka – navrhla riešenie – OZ súhlasí s povolením akcie, správny poplatok si preveríme. 

V súvislosti s rozhodnutím dopravného inšpektorátu požiadať o  spresnenie kto je 

organizátorom tejto športovo-motoristickej akcie. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie organizovanie športovo-motoristickej akcie.  

 

Uznesenie 54/2017  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 13 (Informácia o výberovom konaní na miesto riaditeľky MŠ) 

Dňa 21.06.2017 do 10:00 h mali byť predložené žiadosti na miesto riaditeľky MŠ. Obec 

nedostala žiadnu žiadosť. Aktuálna situácia bude riešená poverením súčasnej učiteľky 

riadením MŠ a bude sa hľadať ďalšia pracovná sila. 

 

 

Bod 14 (Interpelácie poslancov, rôzne) 

Porubän poľnohospodár s.r.o. 



6 

 

- informovala p. Starostka – na základe záverov z minulého zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bol požiadaný o doplnenie žiadosti o odkúpenie pozemkov. Žiadosť 

doplnil, uviedol konkrétne o ktoré parcely má záujem. Ako účel na ktorý plánuje 

pozemky využívať, uviedol uskladnenie balíkov sena a poľnohospodárskej techniky, 

pričom uvažuje aj o postavení zastrešenej otvorenej prenosnej haly. 

- P. starostka - Navrhla poslancom priestor, ktorý by pripadal do úvahy na prenájom pre p. 

Porubäna. Nakoľko budovu už má vo vlastníctve tak k budove prístup mať musí. Obec 

môže na prenájme pozemkov na prístup k nehnuteľnosti iba získať. Zároveň informovala 

o pokládke nových vodovodných a elektrických prípojok, ktoré bude potrebovať p. 

Porubän a p. Matfiak, ktoré ovplyvnia aj ochranné pásmo v prenajatom pozemku 

- P. Janotka – vyjadril sklamanie, lebo poslanci neriešia občanov, ktorí tam bývajú a ktorí 

pri chove dobytka budú obmedzovaní zápachom.  

- P. Krajčírik – navrhol poskytnúť iba šírku 4 metrov. 

- P. Švec – navrhol zazmluvniť nájom na kratšie obdobie 

- P. Janotka – požiadal zavolať p. Porubäna na obecný úrad a vysvetliť mu, aké plány má 

obec s touto lokalitou a on poškodzuje záujmy obce. 

- P. kontrolórka – ide o závažné rozhodnutie, je potrebné p. Porubäna pozvať na 

zasadnutie OZ, a problém rozdiskutovať. K budove mu musí obec umožniť prístup, inak 

má ešte možnosť požiadať súd. 

- P. starostka – navrhla v prípade rozhodnutia poslancov o prenájme pozemkov pri 

schvaľovaní zmluvných podmienok s p. Porubänom navýšiť nájomné za obdobie od 

kedy vlastní budovu. 

- Výsledkom diskusie je  poslať písomnú pozvánku na samostatné stretnutie s týmto 

bodom na termín 04.07.2017 o 18:00 h 

 

Žiadosť o zníženie nájmu p. Červeňan 

- P. starostka informovala o podanej žiadosti o zníženie nájmu od p. Červeňana. Minulý 

rok bol havarijný stav týkajúci sa vody, oprava bola vykonaná na náklady obce, tento 

rok sme opravili verejné osvetlenie popri ceste – oprava zrelaizovaná na náklady obce. 

Na druhej strane p. Červeňan poskytuje priestory a elektriku na deň detí . 

- P. kontrolórka – skonštatovala, že oproti pôvodnej zmluve je nájomné už v súčasnosti 

znížené o takmer 50%, ak by malo dôjsť ešte k ďalšiemu zníženiu nájmu mali by 

poslanci uvažovať o novom výberovom konaní na nájomcu z dôvodu významne 

zmenených podmienok prenájmu.  

- P. Švec  - navrhol – znížiť nájom na výslednú sumu 1500,- Eur/rok 

- P. kontrolórka – upozornila poslancov, že obec je oprávnená robiť kontrolu majetku 

obce, dodržiavanie zmluvy a spôsobu využitia nájmu 

- P. Trepáč – už v minulosti bol p. Červeňan upozornený a požiadaný v prípade, ak bude 

chcieť robiť stavebné zásahy na prenajatom majetku, aby informoval obec. Doteraz 

žiadne oznámenie z jeho strany nebolo. 

- P. Schléger – na kontrolu zo strany obce navrhol členov stavebnej komisie 

- P. starostka – na kontrolu priestorov u p. Červeňana pôjde p. Schléger, p. kontrolórka 

a p. Janotka o 16:00 h 

 

Prenájom pozemkov Agria 

– Ponuka na prenájom pozemkov bola obci doručená od p. Španku a od spoločnosti Agria 

Liptovský Ondrej. 

– p. Švec – upozornil na vyhlásenie zámeru na prenájom poľnohospodárskej pôdy. 

– poslanci OZ schválili zámer na prenájom poľnohospodárskej pôdy 

 

Uznesenie č. 55/2017 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7  
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Za: 7 – Bc. Eva Doležalová, Ján Janotka, Ján Krajčírik, Ing. Michal Schléger, Mgr. Vladimír 

Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

p. starostka poďakovala za súčinnosť pri akciách juniáles a stavanie mája všetkým, ktorí sa 

podieľali na príprave a realizácii uvedených obecných akcií. 

Na najbližšie obdobie sú plánované akcie: 

24.6. – futbalový zápas TJ a DHZ, ktorí sú aj organizátori podujatia. Výťažok  v prospech MŠ 

15.7. – volejbalový turnaj v priestoroch horného kempu, organizátor Party Sound Agency 

 

5.8. - Chodníčky k domovu spolu s Bitkou pri Vavrišove. Obidve  s podporu VÚC.  V rámci 

akcie bude organizovaná súťaž v kosení trávy a hrabaní sena, hod budzogáňom a výstava 

vavrišovských pokladov.  

p. starostka navrhla poslancom vyhlásiť súťaž o úpravu priečelia dvorov a nádvorí, ktorá by 

bola vyhodnotená práve 5.8.2017. 

Ubytovanie pre kurucov  v rámci Bitky pri Vavrišove - sponzorsky zaisťuje p. Krajčírik 

Ozvučenie, prenájom pódia a plagátovanie – bude riešené aj v súčinnosti so sponzormi, 

ktorých sme oslovili. 

 

P. starostka pripomenula problém súvisiaci s prekrytím balkónov  na PD Vavrišan s.č.280. 

Riešenie s p. Paulínym zo spoločnosti Stavoindustria Liptovský Mikuláš a.s. zastalo na 

mŕtvom bode. Navrhuje pozvať Ing. Bobáka, aby videl reálny stav balkónov po rokoch 

používania a navrhol riešenie.  

Kotol ústredného kúrenia vykazuje poruchu,  oslovená bude spoločnosť MEDVE s.r.o. , aby 

odstránila závadu. 

p. Švec navrhol, riešiť poruchu kotla písomne. 

Musí sa ešte doriešiť, aby Stavoindustria Liptovský Mikuláš odovzdala kľúč od plošiny pre 

imobilného. 

 

Diskusia pokračovala: 

p. Janotka oznámil poslancom OZ, že ako overovateľ v minulej zápisnici nepodpísal stranu č. 

3, na ktorej sa píše o problematike záverečného účtu, kde sa p. kontrolórka vyjadrila, že sa 

nerobil záverečný účet. Je  presvedčený že záverečný účet sa robil podľa vtedy platných 

zákonov.  

Nemôže súhlasiť ani s tvrdením p. Krajčírika, že nevedel o existencii takéhoto účtu. Keď sú 

nejaké pripomienky, nech sú pravdivé. Považuje to za dehonestáciu svojho mena. 

p. kontrolórka hovorila v minulom zastupiteľstve o tom, či sa robil záverečný účet tak, ako 

hovorí zákon. Bolo to z dôvodu ústneho napadnutia, že záverečný účet, ktorý sa schvaľoval 

na poslednom zastupiteľstve nespĺňa požadované náležitosti. Požiadala o vybratie 

záverečných účtov a aj návrhy rozpočtov týchto období. Nebol tvorený rezervný fond tak, ako 

mal byť tvorený, neboli používané fin. prostriedky tak ako mali.  

p. Janotka – túto agendu viedla p. Benková a p. Janotka jej plne dôveroval. Ide mu o princíp, 

že sa nerobil záverečný účet. Je presvedčený že záverečný účet schvaľovalo OZ.  

P. Trnková – keď poslanci nevedeli že taký účet existuje tak si za tým stoja.  

p. kontrolórka – je potrebné konfrontovať spomínané dokumenty tak, ako boli tvorené kedysi 

a ako sú tvorené teraz.  

p. starostka – opätovne požiadala poslancov, aby v budúcnosti nedošlo k takýmto 

nedorozumeniam, aby pripomienky zasielali písomne pred konaním zastupiteľstva. Materiály 

na základe pripomienok poslancov pripravíme na rokovanie.  

p. Krajčírik  - sa vyjadril, čo povie, nie je účelom, aby niekoho urazil a nie je účelom, ani aby 

som si vymýšľal. Môže zvolať všetkých poslancov z obdobia kedy bol p. Janotka starostom, 

že kontrolórku za celé ani nevideli. A za tým si stojí.  
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p. Janotka uviedol, že za jeho obdobie boli dve kontrolórky. 

p. kotrolórka uviedla, že povinnosťou kontrolóra je zúčastňovať sa na zasadnutiach OZ. 

p. Janotka by chcel svoj príspevok uzavrieť. Nie je pravda, že sa záverečný účet nerobil. 

p. starostka uzavrela tento príspevok s tým, že do budúceho zastupiteľstva vyhľadáme a 

pripravíme záverečné účty z požadovaných období. 

p. Trnková – je proti tomu, aby sa pripravili záverečné účty  a ostatná dokumentácia, 

požiadala, aby sa už do minulosti nevracalo. 

p. Schléger – požiadal, aby sa vrátilo na začiatok témy, prečo toto vzniklo. p. Janotka 

v minulom zastupiteľstve napadol, že v záverečnom účet nie je položkovite vyhodnotený 

rozpočet. V rámci diskusie vyplynulo, že položkovitý rozpočet nie je obsahom záverečného 

účtu. 

p. kontrolórka – uviedla, že sa k stanovisku k záverečného účtu stavia zodpovedne. 

p. Krajčírik –  od p. Janotku bola v minulosti požiadavka na presné prepisovanie toho, čo 

odznelo na zastupiteľstve. A keď sa dôsledne zaznamená čo odznelo, tak k tomu nemá mať 

výhrady. 

 

p. starostka – ešte predložila žiadosť p. Švandu, ktorý chce predať pozemok par. 295 a 296. 

Obec má v tomto prípade predkupné právo. Tento pozemok chce predať za cenu 17,- eur/m² 

Oboznámila poslancov o chronológii viažúcej sa k pozemku a tomu, ako vzniklo predkupné 

právo k pozemku.  

p.Schlégera zaujímalo, komu to chce predať p. Švanda v prípade, že obec nebude mať 

záujem.  

Starostka - P. Švanda má záujemcu o kúpu s tým, že pozemok chce využiť na výstavbu 2 

rodinných domov. Pozemok je výhľadovo určený na IBV a po konzultácii s Ing. Cukorovou 

sa výhľadovo pozemky v dnešnej dobe nedajú riešiť. Termín „výhľadovo“ sa už v súčasnosti 

nepoužíva. V minulosti sa používal na označenie niečoho, čo sa bude robiť v budúcnosti 

v horizonte 30 – 50 rokov. V súčasnosti je postup nasledovný: dá sa žiadosť na úrad, ktorá 

bude riešená doplnkovým konaním k územnému plánu obce. 

Cena za pozemok je podľa poslancov veľmi vysoká. Poslanci navrhli nájsť zmluvu, v ktorej je 

určené predkupné právo.  

 

p. Janotka -  na minulom zastupiteľstve sa pomýlil, v súvislosti s  budovou OÚ a v súvislosti 

s plánom obnovy dediny boli stanovené podmienky 600,- Eur na obyvateľa, opravil svoje 

tvrdenie,  že to bolo 300,- Eur na obyvateľa, kde obec dostala skoro 6 miliónov korún na 

opravu budovy OÚ. 

 

Zasadnutie ukončené o 20:50 hod.  

Vo Vavrišove 21.06.2017 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

 

 

Overovatelia:  

............................................. 

.............................................. 


